
 

 

2023D46850 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 23 november 2023 

 

In uw brief van 7 juli 2023 vraagt u mij om te reageren op een brief van advocaat 
H.B. van 13 juni 2023 over misstanden bij SNS Reaal en op eerdere brieven van 
mevrouw H.L. van 30 maart 2023 en 18 oktober 2022, gelet op mijn 
verantwoordelijkheid voor het onderwerp (bescherming van) klokkenluiders.   

De brief van advocaat H.B. over de misstanden bij SNS Reaal is gericht aan alle 
leden van de Tweede Kamer en de eerdere brieven van mevrouw H.L. zijn gericht 
aan het ministerie van Financiën.  

De advocaat H.B. en mevrouw H.L. geven in hun brieven aan dat mevrouw H.L. een 
klokkenluider is die het maatschappelijk belang heeft gediend door met haar 
meldingen een misstand aan het licht te brengen. Zij schrijven over een jarenlange 
strijd waarbij de melder, H.L., haar werk, haar woning en haar inboedel kwijtraakte. 
Zowel advocaat H.B. als mevrouw H.L., stellen dat de situatie van H.L. anno 2023 
nog steeds niet is verbeterd, ondanks de erkenning als ‘klokkenluider’ door het Huis 
voor klokkenluiders. Zij schrijven dat mevrouw H.L. door een gebrek aan adequate 
klokkenluiderswetgeving en klokkenluidersbescherming nog altijd niet 
gerehabiliteerd is en ook niet veilig is.  

Beide vragen de minister van Financiën om met een oplossing te komen in dit 
dossier. H.B. roept daarnaast alle volksvertegenwoordigers op om op korte termijn 
bij de minister van Financiën een oplossing af te dwingen.  

De commissie voor Financiën heeft de minister van Financiën op 22 juni 2023 
verzocht te reageren op de brief van advocaat H.B. over de misstanden met 
betrekking tot SNS Reaal. Op 5 juli 2023 heeft de minister van Financiën haar 
reactie naar uw Kamer gestuurd (2023D30871).  

Ik ben gebonden aan de wettelijke afstand tot het Huis voor klokkenluiders 

(een onafhankelijk zelfstandig bestuursorgaan) en daarbij past het niet dat 

ik mij meng in individuele klokkenluiderskwesties die zich afspelen bij een  

andere werkgever.  

Ik hoop echter van harte dat er snel een oplossing komt voor mevrouw H.L. en 
daarom heb ik geïnformeerd bij het ministerie van Financiën welke acties er tot nu 
toe zijn ondernomen om deze zaak op te lossen. Van het ministerie van Financiën 



 

 

heb ik begrepen dat er de afgelopen jaren veel gesprekken zijn gevoerd met 
mevrouw H.L. Ik zal een afschrift van deze brief ook naar mevrouw H.L. toesturen 
en ik zal daarbij ingaan op haar handelingsperspectief.  

 
De staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 
A.C. van Huffelen 
 
 


